
Brantu pagasta iedzīvotāju padomes 

Sēdes protokols Nr 1 

Brantu pagasts 

2024.gada 28.novembrī 

 

Sēde sasaukta pl. 18:00 

Sēdi atklāj pl. 18:05 

Sēdes norises vietas: Smiltenes novads, Brantu pagasts, „Kroņakrogs“ 

Sēdes veids: atklāta 

Piedalās Bantu pagasta padomes locekļi: 

Ieva Klāva-Bunga, Sanda Vītola, Gatis Vītols,Toms Krisbergs, Inga Krisberga, Launkalnes, Brantu 

un Drustu pagastu apvienības pārvaldniece Liene  Gūtmane kā arī  Brantu pagasta iedzīvotāji. 

 

Darba kārtība: 

1. Pagasta informatīvā stenda izveide. 

2. Iesaisti un vajadzību pēc viena kultūras pasākuma izveides 2025. gadā. 

3. Joprojām aktuāli – peldvietas izveide Strantes ezerā. 

4. Un citi iedzīvotājiem aktuāli jautājumi. 

 

Sēdes gaita: 

 

Sēde tiek  atklāta ar  padomes locekles Ievas Klāvas – Bungas uzrunu. 

 

1. Tiek iztirzāts jautājums par informācijas stenda izveidi. 

Informācijas stendu varētu novietot Brantu skolas pieturā. 

Secinām, ka vietas izvēle ir jāsaskaņo ar valsts iestādi  „Latvijas valsts ceļi“.   

Kā arī, ja teritorija atļauj, vēlētos auto stāvvietu divām automašīnām. Lai brīvi varētu pieiet 

iepazīties ar informācijas dēļa saturu, kā arī atvest savus tuviniekus uz/no sabiedriskā transporta 

pieturvietu. 

 

2. Iedzīvotāji izvirza ideju, lai pieturvietās būtu nojumītes ar jumtiņiem. Kā pirmās vēlētos,  lai 

sakārto Brantu skolas, Naudiešu un Lembja pieturas. 

Jo tajās redz skolēnus gaidot autobusu uz skolu. 

Kā lielu problēmu uzsver Lemba pieturu, kurā krājas ūdens. Un skolēni nokrišņu gadījumā vienmēr 

spiesti iet caur ūdenspeļķi. Dažkārt pat tik lielu, ka visa braukšanas josla ir ūdenī. 

 

3. Tiek izteikts lūgums, uz šosejas Smiltene – Rauna sazīmēt joslu atdalošās līnijas. 



 

4. Kultūras dzīves vadītāja Signe Baltere piedāvā organizēt Vidzemītes atvadu pasākumu. Vai 

Brantu pagasta svētkus ar Brantu pagasta teātra uzstāšanos. 

Kā arī pieņem  jaunas idejas un vēlmes no iedzīvotājiem. 

 

5. Strantes ezera peldvietas izveide pagaidām nav iespējama, kamēr izsolē netiks nopirktas tiesības 

izcirst kokus. 

 

6. Iedzīvotāji dara zināmu, ka PATA braukājot ar smagajiem auto ir izdangājusi Āšķipa ceļu, kuru 

pirms tam par saviem personiskajiem līdzekļiem ir labojuši iedzīvotāji. Tiek lūgts, lai palūdz firmai 

atvest, kaut vai, dažas kravas grants un aizbērt bedres. 

 

7. Tiek saņemta arī sūdzība, ka katru gadu SIA „Vidzemīte“ vedod kūts mēslus nomēslo arī asfaltēto 

ceļu. Kā arī bojā zemes ceļu segumu. Tiek izteikts lūgums uzņēmumam aizrādīt un izteikt lūgumu, 

lai atrisina šo problēmu. 

 

Sēdi slēdz pl. 19:35                                    

 Brantu pagasta iedzīvotāju padomes protokoliste I.Krisberga. 


